

## MISD

### REFUSAL OF BILINGUAL EDUCATION /ESL PROGRAM SERVICES FORM 家長拒絕雙語輔助課程

Student' Name \_\_\_\_\_  
學生姓名

School/District \_\_\_\_\_ Grade \_\_\_\_\_  
學校 和 校區 等級

- I understand that the MISD Bilingual Education Program has recommended that my child receive assistance from an MISD Bilingual Assistant to help him/her improve his/her English skills.  
我已了解 MISD 之雙語輔助課程是幫助我的子女學習英文的。
- I understand that students in the bilingual program receive assistance from the tutor for approximately one hour per week, with Kindergarten ½ hour per week.  
我已經知道被輔助之同學可得到每星期約一小時補習課程、幼兒園的同學可得每周半小時補習輔助。
- I understand that all the curriculum and instruction in a regular classroom is designed for fluent English proficient students.  
我已明白所有教室內的教學課程和指導是為英語流利的學生而設的。
- I understand that without the recommended BIA assistance, the student' s academic performance could be affected as measured by district proficiencies and MEAP.  
我已明白如果沒有基礎的英語輔助、該學生之學術的表現將被影響。
- I refuse the services of the MISD Bilingual Education Program.  
我拒絕 MISD 之雙語輔助。

Parent signature 家長簽字

Date 日期

Principal 校長簽字

Date 日期

CHINESE